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Program
• Middag

• Presentation

• Läget i föreningen

• Rapport från distriktet
• Domarsituation
• Sommarträningar

• Inför årsbokslut

• Utbildningar

• Årsmöte

• Läget i laget

• Övriga frågor

• Hem till hockeyn…



Läget i föreningen
• 2 seniorlag

• 11 junior- och ungdomslag

• Coronarestriktioner från januari 2020

• Uppstart PF-14/15 i januari

• Samtliga ledare visade utdrag ur belastningsregistret i tid!



Läget i föreningen
• Ideell förening utan någon anställd personal

• Vi är helt beroende av era insatser!
• Tränare

• Lagledare

• Kassörer

• Materialare

• Evenemangs- och försäljningsansvariga

• Alla andra

• Tack för storartat jobb under säsongen!



Läget i föreningen
• En sportkommitté stödjer A-lagen, hittills främst herrlaget

• En utbildningsansvarig

• En hallbokningsansvarig

• Vi stödjer efter tid och förmåga
• Men mycket måste skötas inom lagen



Styrelse (bild från september 2021)
• Jerker Jäder – ordförande 

• Kristofer Engstrand – vice ordförande

• Christer Olsson – kassör 

• Tony Edlund – sekreterare 

• Pär Gustafsson – ledamot 

• Victoria Brundin – ledamot 

• Föreningen behöver fler krafter i styrelsearbetet!



Övriga resurser
• Ingela Asplund – utbildningsansvarig 

• Lars Andersson – hallbokningar 

• Sportkommittén – stöd till representationslag
• Magnus Eriksson

• Björn Källman 

• Jocke Hägglund



Läget i föreningen
• Styrelsen behöver förstärkas

• Om någon överväger att engagera sig – meddela detta till nuvarande 
styrelse så snart som möjligt
• Möjliggör bra överlämning och vi kan undvika onödigt arbete



Läget i laget



Rapport från distriktet
• Tillskott på VIBF:s kansli

• Miriam Maul har projektanställts

• Sommarträningar äldre ungdomar/juniorer
• Samordnas av Miriam

• Återstartsarbete
• Ny information, mer detaljer kommer
• Skolbesök organiserade av VIBF med deltagande från Timrå IBC
• Kontaktuppgifter till lagen lämnas ut
• Någon eller ett par äldre spelare deltar i besöken och berättar om innebandy
• Gärna någon vuxen från föreningen



Rapport från distriktet
• Domarsituationen

• Kritisk, i synnerhet på seniornivå

• Oacceptabel kommunikation med domare

• Skriftlig kommunikation med domare efter match skall hädanefter ske via 
föreningsstyrelse

• Var goda föredömen och tillrättavisa dem som på sociala medier eller på 
annat sätt kommenterar domarinsatser 

• Vårda föreningens varumärke



Inför årsbokslut
• Ekonomi

• Föreningen revideras av auktoriserad revisor – krav för elitlicens

• Föreningen har valt Revidacta till revisionsbolag

• Lagens kassor är delar av föreningens ekonomi och kan komma att granskas



Inför årsbokslut
• Ekonomi

• Vi vill därför att lagkassörerna bokför så att räkenskaperna går att följa
• Vad de olika kontohändelserna avser, t.ex.

• Intäkt försäljning

• Intäkt jobb

• Intäkt

• Kostnad cupavgift

• Kostnad kläder

• Kostnad kioskinköp

• Pärmar med underlag och bokföring skall lämnas in till Jerker eller Christer 
senast den 7 maj för att möjliggöra revision i god tid innan årsmötet 2022.



Utbildningar
• Under match skall minst en licensierad ledare finnas i båset

• Kostnaderna för ledarutbildningar är för närvarande subventionerade
• Passa på!



Årsmöte
• Den 21 juni

• Val av föreningsstyrelse och andra funktionärer



Övriga frågor
• Möjlighet att diskutera mellan lagen


